

PRESS RELEASE

SRSG SAID DJINNIT CONDEMNS THE RENEWAL OF KILLINGS IN BORNO STATE, IN NIGERIA

Dakar, 04 March 2014 - The Special Representative of the Secretary-General (SRSG) for West Africa and Head of the United Nations Office for West Africa (UNOWA), Mr. Said Djinnit, strongly condemns the renewal of killings perpetrated over the week end by unidentified armed groups in the localities of Maiduguri, Mainok and Mafa in Borno State.

Mr. Djinnit is concerned about the escalation of acts of terrorism in the north eastern Nigeria, including along the border with Cameroon.

The recent attacks which resulted in the death of more than 80 people are further unspeakable violence against innocent civilians who have been regularly targeted by indiscriminate terrorist attacks.

Mr. Djinnit expresses its condolences to the bereaved families and to the people and the government of Nigeria.

"This unprecedented cycle of violence must stop. The people of Nigeria deserve to live in peace and security.", SRSG Djinnit says.

Mr. Djinnit reiterates the need to protect civilians and hopes that the perpetrators of these attacks will be brought to justice.

COMMUNIQUE DE PRESSE

LE RSSG DJINNIT CONDAMNE L'ESCALADE DE LA VIOLENCE DANS L'ETAT DE BORNO, AU NIGERIA

Dakar, 04 mars 2014 – Le Représentant Spécial du Secrétaire général (RSSG) pour l'Afrique de l'Ouest et chef du Bureau des Nations Unies pour l'Afrique de l'Ouest (UNOWA), M. Said Djinnit, condamne fermement les violences perpétrées durant le week-end par un groupe armé non identifié dans les localités de Maiduguri, Mainok and Mafa, dans l'Etat de Borno.

M. Djinnit est préoccupé par l'escalade de violence et les actes de terrorisme commis dans le Nord Est du Nigeria, y compris à la frontière avec le Cameroun.

Le bilan de ces dernières attaques s'élève à plus de 80 victimes. Il s'agit d'un acte supplémentaire de violence sans nom contre des civils innocents, qui sont régulièrement ciblés par des attaques terroristes menées sans distinction.

M. Djinnit adresse ses condoléances aux familles endeuillées, ainsi qu'aux peuple et gouvernement du Nigeria.

"Ce cycle de violence sans précédent doit s'arreter. Les nigerians méritent de vivre dans la paix et la sécurité ", a déclaré le RSSG Djinnit.

M. Djinnit réitère le besoin de protéger les civils et espère que les responsables de ces attaques seront traduits en justice.
